



400 FOG MACHINE 烟雾机

400W是一款小巧玲珑的烟机,坚固的外型设计,能持续不停喷出均匀的烟雾,非常适合小型夜总会,剧院和流动DJ,乐队,及家庭派对使用。

400W-fog machine with a smallest, portable and strong features keep the speed of the smoothly smoking which is suitable for small scaled night club a, theater and DJ, music band and family party.

D-064

400 FOG MACHINE (D-064)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	400W
CONTROL 控制	线控 (wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	3分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	0.3KL
SIZE(MM) 尺寸	240X165X125mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	2.0kg



700 FOG MACHINE 烟雾机

此烟雾机特别细小, 吸烟时间长, 使用方便, 更具有自动吸烟功能等特点。适用于: 家庭派对, 摄影, 小型酒吧使用。

700W-W fog machine is very small and user-friendly, it can smoke automatically for a long time. It is suitable for small scaled night club a, theater and DJ, music band and family party.

D-031

700 FOG MACHINE (D-031)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	700W
CONTROL 控制	遥控/线控(remote control/wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	5分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	0.3KL
SIZE(MM) 尺寸	285X165X110mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	2.5kg



900 FOG MACHINE 烟雾机

D-071 猪八戒烟雾机是我公司总经理黄先生亲自执笔设计的, 具有前卫的外型, 优秀的加热系统, 强劲的烟雾喷射力度, 绝对成为市场上最畅销的产品。适用于小型酒吧与家庭派对!

900W-fog machine with Pig nose design of the smoke outlet is from our company General engineer Mr.Huang made Fashionable appearance will meet the popularity of the market and smoke injection strength, suitable for small scaled night club a, theater and DJ, music band and family party.

D-071

900 FOG MACHINE (D-071)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	900W
CONTROL 控制	遥控/线控(remote control/wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	5分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	1.5KL
SIZE(MM) 尺寸	365X185X170mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	3.0kg



1500(I) FOG MACHINE 烟雾机

采用了先进的电子恒温控制系统及特殊管道技术, 先进的电子恒温控制系统能较精确的控制烟机的工作温度, 可促使烟油进入管道后能得到充分的雾化, 从而提高了烟雾的质量。特殊管道技术, 能让烟机管道不易堵塞, 从而延长烟机的使用寿命。适用中大型演艺场所及各类DISCO舞厅。

It takes advanced electronic constant temperature system and special pipe technology. Advanced electronic constant temperature system control accurate machine temperature. Special pipe technology invoid prolong machines' life.

1500(I) FOG MACHINE (D-027)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	1500W
CONTROL 控制	遥控/线控(remote control/wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	5分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	1.0KL
SIZE(MM) 尺寸	470X280X120mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	5.2kg



D-027



1500W SMOKE MACHINE 烟雾机

前卫的外型设计, 具有定时定量, DMX512, 遥控, 手动吸烟, 电子恒温, 一目了然显示屏显示, 防滑吊环, 三重电子保护电路, 升级版烟雾机就在这里, 你的新宠诞生了, 最适合酒吧, 中小型演出。

Fashionable outlook design, timing quantitative, DMX512, remote control, manual control, electronic constant temperature, touchable screen, anti-slip rings, triple electronic protection circuit, it is suitable for bar, small and medium-sized performances.



1500W SMOKE MACHINE (D-027B)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	1500W
CONTROL 控制	DMX512 定时定量(remote control/timer capacity control)
RE-HEATING TIME 预热时间	5分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	3.0KL
SIZE(MM) 尺寸	510X260X150mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	7.0kg

D-027B



1000 FOG MACHINE 烟雾机

为专业小型娱乐场所设计, 小巧玲珑, 是一部简单实用的D型烟机, 能长时间喷出烟雾, 拥有天线遥控和有线控制。

1000W-fog machine is functional and portable machine which can smoke for a long time. Standard equip remote control and wired control.

D-033

1000 FOG MACHINE (D-033)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	1000W(热能保护装置 Thermal protection device)
CONTROL 控制	遥控/线控(remote control/wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	5分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	1.0KL
COVERAGE AREA 覆盖面积	200 m ²
SIZE(MM) 尺寸	360X200X130mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	4.5kg



1200 FOG MACHINE 烟雾机

实用型, 专业水准的强力烟雾机, 新型外观设计, 操作简单, 寿命长, 大功率发热管, 进口超大油泵, 可长时间吸烟。

1200W-fog-machine is a powerful practical smoke machine with a newest outlook and easy operating. Big power heater and imported super big oil tank make it smoke for a long time.

D-030

1200 FOG MACHINE (D-030)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	1200W
CONTROL 控制	遥控/线控(remote control/wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	7分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	2.0KL
SIZE(MM) 尺寸	520X210X230mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	4.7kg



1500(II) FOG MACHINE 烟雾机

超前卫外型能连续的制造平均的烟雾, 抓住人们观赏的心理, 拥有高科技目稳定的优点, 如“防止过热保护系统”手提遥控功能。

Along with its fashionable shape, the FOG-1500(II) can produce steady smoke. The inner advanced technology like the "Anti-overheating Protection System" enhances its reliability while bringing fun to the audience. It can be control by portable remote controller.



D-025



1500(II) FOG MACHINE (D-025)

VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	1500W
CONTROL 控制	遥控/线控(remote control/wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间	5分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	1.0KL
SIZE(MM) 尺寸	440X250X220mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	4.7kg

1200 EFFECT FOG MACHINE (D-029)	
VOLTAGE 电压	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率	1200W
CONTROL 控制	DMX512 线控/定时定量(wire/timer capacity control)
RE-HEATING TIME 预热时间	7分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 烟油瓶容量	1.5KL
SIZE(MM) 尺寸	520X210X230mm (LXWXH)
WEIGHT(KG) 重量	7.5kg

D-029

1200 EFFECT FOG MACHINE 效果烟雾机

现代舞台表演, 以高科技设备为特色, 强调色彩的混合灯光的协调性。“烟雾”是其中一个重要的元素, 烟雾效果会使舞台表演更加精彩。因此, 要求烟雾机不能影响观众的视线且长期稳定运行不出任何问题。这需要机器中软硬件的合理搭配, 同时十分考验包括电路板、风扇、泵和加热器的稳定性, 1200W/D-029 效果烟雾机就很好的做到了这一点。

Modern stage performance without high technology equipment to emphasize mixed color and lights is discordant. "Smoke effect" is one of the most important sections on the stage which can make the show more excellent. So we inquire that smoke machine can not affect people's visual and ensure that it can run stably. To consider the stability of the circuit, fan, pump and heater, our 1200W fog machine D-029 plays an important role in this part and it's indeed a great evidence to the market without any problem, which requires all the parts in the machine, including the fans, pump and heater, to work in coordination.

